

**COMPLIMENTARY INVITATION**  
**[Virtual] CFA Program**  
**Macao Information Session 2021**  
**(CFA 課程澳門網上簡介會)**



**CFA® 課程澳門網上簡介會 2021**  
**[Virtual] CFA® Program Macao Information Session 2021**

為什麼 CFA 課程及 CFA 專業資格對你發展金融事業如此重要？CFA 協會（CFA Institute）如何設計 CFA 考試大綱？2021 年度的電腦模式考試（Computer-based Testing “CBT”）有什麼更新？香港特許金融分析師學會（CFA Society Hong Kong）為考生提供什麼支援？

如你正在考慮應考 2021 年的電腦模式 CFA 考試，那千萬不要錯過今次機會！是次免費的網上簡介會將為你解答上述問題。

為進一步推動澳門的金融業發展，澳門金融學會（The Macao Institute of Financial Services）、香港特許金融分析師學會及 CFA 協會十分榮幸能邀請到於不同領域均有豐富經驗的嘉賓講解 CFA 課程，並分享備試心得。是次澳門網上簡介會將涵蓋以下內容：

Why CFA program and CFA designation are important for your own career development in financial sector? How does CFA Institute develop the CFA exam curriculum? What are the 2021 Computer-based Testing (CBT) updates? What candidate services does CFA Society Hong Kong provide?

If you are considering to sit for the 2021 CFA CBT exam, this is a great opportunity that you can't miss! This complimentary virtual event will help you to find out the answers above.

To further promote the financial industry development in Macau, CFA Society Hong Kong (the “Society”), The Macao Institute of Financial Services (MIFS), and CFA Institute are pleased to invite experienced speakers in different focus areas to provide participants with an overview of the CFA program and tips for exam preparation. We'll cover the topics below in this CFA Program Macao Information Session 2021:

- CFA Society Hong Kong Introduction [香港特許金融分析師學會簡介]
- Introduction of Society candidate services [學會為考生提供的支援及服務]
- CFA Program and CFA Exam, 2021 Curriculum and CBT updates [CFA 專業資格及 CFA 考試簡介、2021 課程及電腦模式考試資訊等]

是次簡介會詳情如下：

The details of the Information Session are shown below:

日期／時間 Date／Time	2021 年 01 月 21 日 (星期四)   晚上七時至晚上八時二十分 21 January 2021 (Thursday)   7:00pm – 8:20pm
語言 Language	廣東話輔以英文 Cantonese supplemented with English
費用 Fee	免費 Free of Charge
網上登記 online registration	網上 Virtual (登記網址: <a href="https://zoom.us/webinar/register/WN_evWVzSBrQWK08EFu4YLTuw">https://zoom.us/webinar/register/WN_evWVzSBrQWK08EFu4YLTuw</a> ) 登記後, 將會收到專屬連結, 以作網上簡介會用

**SPEAKERS:**

**Mr. Richard Mak, CFA**, President, CFA Society Hong Kong

澳門金融學會管理委員會黃善文主席

**Mr. Simon Vong**, Chairman of the Executive Board, Macau Institute of Financial Services

**Ms. Grace Yeung, CFA, CPA**, Senior Director, Exam Development, Asia Pacific of CFA Institute

**Dr. Francis Lau, CFA**, Candidate Services sub-group volunteer, CFA Society Hong Kong

**MC:**

**Ms. Felicia Wong, CFA**, Director of the Board and Chair of Education Committee, CFA Society Hong Kong

我們誠邀澳門金融從業員以及對 CFA 課程有興趣人士參加。如欲報名，請於 **2021 年 01 月 20 日下午 6 時前**於網上登記。

We cordially invite Macau's financial practitioners as well as anyone interested in the CFA program to attend. Please make online registration by **6:00pm, 20 January 2021**.

如有查詢，請致電李先生或溫先生，電話 8297 2626 / 8297 2612。

For enquiries, please call Mr. Lei or Mr. Wan at 8297 2626/ 8297 2612.



管理委員會黃善文主席

Simon Vong, Chairman of the Executive Board

23 December 2020